
 

   

Referat bestyrelsesmøde Glyngøre Skole 
D. 29. april 2025 kl. 17.00-19.00 
Ordstyrer: Janni 
Deltagere: Mads, Marie, Janni, Vibeke, Marianne, Lene, Kari og Ann. 
Afbud: 
 

Dagsorden Notater 
Deltagelse af Marlene Rosgaard 

og Grethe Bach Jørgensen 

Punkt vedr. ledelse drøftes. 
Punktet er aflyst, da det er besluttet at slå stillingen som 
distriktsleder op og at Ann vender tilbage til Glyngøre Skole på 
fuld tid efter endt konstituering. 

Elevråd Formand og næstformand foreslår følgende: 
Halloweenoptog d. 29. oktober. Byen inviteres i samarbejde med 
bestyrelsen og tanken er et optog gennem byen og der afsluttes 
med aftensmad i hallen. 
Elevrådet laver et opslag på Aula. 
 
Skoleboden ønskes genoptaget:  
5.-6. klasse vil gerne åbne skolebod 1 gang i måneden og sælger 
pølsehorn og kage. Ann skriver rundt til forældre i 4. og 5. klasse 
og hører om de er med på ideen. 
Betaling kan klares ved at mobilepayes på forhånd og skolen 
trækker listen over bestillinger.  
 
Elevrådet fik forhandlet 12.500, - kr. hjem til en udendørs 
kreabod. 

Orienteringer. 
1. Kloge m2. 
2. Pulje: Morgensang 
3. Pulje til mindre 

landsbyskoler 
4. Pædagogisk døgn. 
5. AntiMobbeStrategi. 
6. Førstehjælpsuddannelse til 

børn fra 3.-6. klasse 

 
1. Projektet kører sin gang, der hentes tilbud hjem og vi 

afventer igangsætning. Den eneste usikkerhed er 
hvorvidt vi skal bevare begge sikringsrum. 

2. Morgensangspuljen er søgt og vi fik 24.000, - kr. Vi blev 
interviewet til P4. Vi har ligeledes søgt om at få besøg til 
morgensang fra en af de kendte danskere der er med i 
projektet. I vores område er det enten Guldimund eller 
Stine Bramsen. 

3. De mindre landsbyskoler i Skive Kommune har fået en 
pulje penge til inklusion og nedbringelse af skolefravær. 
Vi vil gerne bruge pengene til personalet, og forventer at 
kunne sikre ydertimerne, så de børn der har svært ved at 
komme i skole, kan mødes af en voksen om morgenen og 
det samme i ydertimerne. Vi ansætter ikke nyt personale, 
men kan på denne måde bevare alle i deres ansættelser. 
Derudover indkøbes en stol hvori et eller flere børn kan 
tage en time out uden at skulle gå ud af klassens 



fællesskab. Stolen er på hjul og kan derfor let flyttes 
rundt.  

4. Vi tager på pædagogisk døgn i uge 27. Her skal der 
arbejdes med hvordan vi får sat fokus på alt det der 
fungerer; både som skole og i teamet af medarbejdere. 

5. Børnene har nu udarbejdet deres input til 
AntiMobbeStrategi, så jeg forventer at kunne præsentere 
den på næste møde. 

6. Alle børn fra 3.-6. klasse kommer på førstehjælpskursus 
inden sommerferien. 

 

Status fra hverdagen Medarbejdere. 
Der er kort tid tilbage så der afrundes lige så stille. 
 
Ledelse. 
Der planlægges de afsluttende aktiviteter; tur til Djurs og 
Jesperhus den andensidste uge. 
Børnene er på deres nye hold den sidste uge. 
 
Forældre. 
Overordnet set opleves det at forældrene er tilfredse med 
Glyngøre Skole. 

Høringer Høring vedr. skolernes ferieplan. 
Ann sender forslag til ferieplan, samt udkast til høringssvar. 

Kommende skoleår 

 

Strukturen bevares som den er. 
Skoleplan gennemgås. 

Økonomi Status quo: Vi rammer 0 i 2025. 

Evt.   

Næste møde. 11. juni 2025 kl. 17.00-20.00 

 
 

 
 
 


